
NIEUWSBRIEF GMR

STICHTING PRIMAH

De GMR is de gemeenschappelijke medezeggenschapsraad van Stichting PrimAH. De GMR 
houdt zich bezig met alle bovenschoolse zaken binnen de stichting, waaronder de verdeling van 
de financiële middelen en andere beleidsmatige zaken die een meerderheid van de scholen 
binnen de stichting raken. Deze nieuwsbrief is bedoeld om teamleden en ouders op de hoogte 
te houden van het reilen en zeilen binnen Stichting PrimAH.
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De kerstballen zitten weer in de doos en heel voorzichtig merken we 's middags al dat de 
dagen weer wat langer worden, maar in deze nieuwsbrief van de GMR kijken wij nog even 
terug op de vergadering van 16 december jl. De eerstvolgende (openbare) vergadering van 
de GMR is op dinsdag 4 februari a.s. Wilt u een vergadering bijwonen? Dat kan! Stuur dan 
(i.v.m. toegang tot de vergaderlocatie van de GMR) vooraf even een mailtje naar 
secretaris.gmr@primah.org.

Rooster van aftreden en invulling vacature 
personeelsgeleding
Aan de start van dit schooljaar zijn er flink wat verschuivingen geweest in de samenstelling 
van de GMR. De GMR heeft daarom in de vergadering van december het rooster van 
aftreden even flink afgestoft en opnieuw vastgesteld. De GMR is met ingang van januari 
weer op volle sterkte doordat Hendrika de Vries de vacature voor de personeelsgeleding 
van de grote scholen gaat invullen. Doordat Hendrika de enige kandidaat was die zich 
binnen de gestelde termijn heeft gemeld, hoeven er geen verkiezingen te worden 
uitgeschreven. Hendrika zal het plekje in de GMR vervullen naast haar werkzaamheden als 
secretaris voor de GMR.

Verkenning samenwerking Stichting PrimAH en 
Stichting Baasis
Op 16 december jl. hebben alle betrokken ouders en teamleden binnen Stichting PrimAH 
een brief ontvangen van de directeur-bestuurder met daarin informatie over het proces van 
verkenning dat wordt ingezet om te bekijken of een eventuele samenwerking van beide 
stichtingen wenselijk is. De GMR is door de directeur-bestuurder al vanaf het eerste 
moment in dit proces meegenomen en zal hier de komende tijd nauw bij betrokken blijven 
om te waarborgen dat deze verkenning goed verloopt en de belangen van ouders en 
teamleden van de scholen op de juiste manier behartigd worden. De directeur-bestuurder 
van Stichting PrimAH heeft de GMR nadrukkelijk meegegeven dat zij zelf bepalen op welke 
manier zij het proces van verkenning willen volgen en of zij dit gaan doen vanuit nabijheid 
of iets meer afstand. De GMR beraadt zich hier momenteel op en zal hier de komende 
vergadering een besluit over gaan nemen.



Leasefietsen, kies je coaching en 
attentieregeling
Ook Cisca Oenema was tijdens de vergadering van december aanwezig. Cisca is de 
beleidsmedewerker P & O binnen Stichting PrimAH en zij kwam de GMR onder meer 
bijpraten over de mogelijkheid voor het personeel om met ingang van 2025 gebruik te 
maken van een regeling waarbij een fiets kan worden geleaset. Daarnaast kwam ter 
kennisgeving de attentieregeling kort aan bod. Deze is onlangs aangepast omdat de 
bedragen al langere tijd niet meer geïndexeerd zijn en daardoor achterhaald zijn geraakt. 
Tot slot had Cisca ook nog even tijd om de GMR bij te praten over het programma ‘Kies je 
coaching’, waarover u eerder in de nieuwsbrief heeft kunnen lezen. Er wordt goed 
gebruikgemaakt van deze regeling. Daardoor was het budget al na 1,5 maand op en zal de 
stichting zich moeten beraden op het geld dat hiervoor jaarlijks vrijgemaakt zal worden. 
Stichting PrimAH zal hierbij de balans moeten opmaken tussen de kosten en de waarde 
voor de stichting die het programma heeft doordat werknemers dankzij de coaching 
gezond en vitaal blijven. 

Begroting 2025
In de vergadering van december heeft de GMR zich gebogen over de begroting voor 2025. 
Zoals gebruikelijk waren de stukken al vooraf beschikbaar voor beoordeling en kon de 
GMR eventuele vragen zelfs al schriftelijk delen met Gea Linker, de beleidsmedewerker 
Financiën binnen Stichting PrimAH. Deze manier van werken zorgt ervoor dat er efficiënt 
vergaderd kan worden en eventuele knelpunten nog voor de vergadering kunnen worden 
aangepakt. Een vraag over de personele lasten die tijdens de vergadering nog naar voren 
kwam, kon ter plekke door Gea worden beantwoord. Met het compliment vanuit de GMR 
dat de begroting goed is toegespitst op het beleid, kon de GMR met de begroting 
instemmen.



Rectificatie
In de vorige nieuwsbrief stond op de laatste pagina bij de samenstelling van de GMR dat 
Joep Bouwman een plekje van de personeelsgeleding vervult. Dit klopt niet. Joep vervult 
een plekje van de oudergeleding. Deze fout is in deze nieuwsbrief hersteld.. 

Herhaalde oproep: inventarisatie 
scholingsbehoefte MR’en
In de vorige nieuwsbrief heeft een oproep gestaan om de scholingsbehoefte van de 
medezeggenschapsraden te inventariseren. De GMR geeft de MR’en via deze nieuwsbrief 
nogmaals de kans om zich te melden wanneer er binnen de MR van een school behoefte 
is aan basisscholing via de cursus MR Start. Belangstelling kan kenbaar worden gemaakt 
via een mailtje naar de secretaris van de GMR: secretaris.gmr@primah.org. Graag in het 
bericht vermelden hoeveel personen de cursus willen volgen. Aanmelden kan tot uiterlijk 
14 februari.

mailto:secretaris.gmr@primah.org


Overig nieuws vanuit Stichting PrimAH
Iedere vergadering praat Jeroen Kleyberg, de directeur-bestuurder van Stichting PrimAH, de 
GMR bij over het reilen en zeilen binnen de stichting. In de vergadering van december kwam 
Jeroen met een terugkoppeling over de bestuurlijke visitatie, een terugblik op de opening van 
De Kameleon en een update over de nieuwbouw van de PWA.

Terugkoppeling bestuurlijke visitatie
Jeroen gaf de GMR een korte terugkoppeling van de bestuurlijke visitatie die in november heeft 
plaatsgevonden. Door het voeren van gesprekken met de visitatiecommissie had (een 
afvaardiging van) de GMR hier ook een rol in. Het rapport met de uitkomsten van de visitatie 
was vooraf al met de GMR gedeeld en Jeroen was heel tevreden over de uitkomsten. De 
aanbevelingen uit het rapport zullen de komende tijd op het stafbureau worden opgepakt. De 
GMR kreeg een positieve terugkoppeling over de nieuwsbrief die wordt verspreid en hiermee 
laat zien een open en transparant orgaan te zijn.

Terugblik opening Kameleon
In december werd het nieuwe gebouw van Obs De Kameleon in Eexterveen geopend. Jeroen 
kijkt terug op een zeer geslaagde en mooie opening die enorm goed werd bezocht. De 
betrokkenheid vanuit het dorp bij de school was groot.

Nieuwbouw PWA
De geplande nieuwbouw (en de sloop van het huidige pand) van de PWA in Eext is vertraagd 
door een onderzoek naar de mogelijke aanwezigheid van vleermuizen. De gemeente zal in het 
voorjaar (aanvullend) natuuronderzoek uitvoeren. Op dit moment is het nog onduidelijk 
wanneer de nieuwbouw en de sloop van het huidige pand van start kan gaan.



SAMENSTELLING VAN DE GMR

Heeft u naar aanleiding van deze nieuwsbrief vragen of wilt u een keer een 
vergadering van de GMR bijwonen? Neem dan contact op met een van de 
GMR-leden of de secretaris van de GMR. 

Mariska Damveld
Personeelsgeleding, cluster 
grote scholen
mariskadamveld@primah.org

Inge Drenth
Personeelsgeleding, cluster 
kleine scholen
ingedrenth@primah.org

Tanja Hadderingh
Personeelsgeleding, cluster 
kleine scholen
tanjahadderingh@primah.org

Hendrika de Vries
Personeelsgeleding, cluster 
grote scholen 
hendrikadevries@primah.org

Mark Feldmann
Oudergeleding, cluster grote 
scholen
markfeldmann@primah.org

Yvonne Vos
Oudergeleding, cluster kleine 
scholen
yvonnevos@primah.org

Angela Rietveld
Oudergeleding, cluster kleine 
scholen
angelarietveld@primah.org

Joep Bouwman
Oudergeleding, cluster grote 
scholen
joepbouwman@primah.org

Hendrika de Vries
Onafhankelijk secretaris
secretaris.gmr@primah.org


